

# ICBBT 2020

Northwestern Polytechnical University

Xi'an, China

2020.5.22-24

www.icbbt.org

Because of the outbreak of COVID-19 worldwide, online session or video session is added in ICBBT 2020.

## Introduction

Welcome to the 2020 12th International Conference on Bioinformatics and Biomedical Technology (ICBBT 2020). ICBBT 2020 will be held during May 22-24, 2020 in Northwestern Polytechnical University, Xi'an, China. ICBBT 2020 is to bring together innovative academics and industrial experts in the field of Bioinformatics and Biomedical Technology to a common forum. The goal is to promote scientific information interchange between researchers, developers, engineers, students, and practitioners working in China and abroad.

## Important Dates

Paper Submission Deadline:

Apr. 15, 2020

Paper Acceptance Notification:

Apr. 30, 2020

Camera-Ready Paper

Submission: May 05, 2020

## Contact Methods

Conference Secretary

Ms. Zero Jiang

E-mail: [icbbt@cbees.org](mailto:icbbt@cbees.org)

Tel: +852-3500-0799/

+86-28-86528465

## Publication

ACM International Conference Proceedings (ISBN: 978-1-4503-7571-9), which will be indexed by **Ei Compendex** and **Scopus**, and submitted to be reviewed by Thomson Reuters Conference Proceedings Citation Index (ISI Web of Science)

or International Journal of Pharma Medicine and Biological Sciences (IJPMBS, ISSN: 2278-5221), which will be indexed by **Embase (under Elsevier)**, ProQuest...

## Call for Papers

### Bioinformatics and Computational Biology

Protein interactions, docking and function; Computational proteomics; Structural, functional and comparative genomics; Gene engineering and protein engineering; Computational evolutionary biology

### Biomedical Engineering

Bioelectrical and neural engineering; Biomechanics and bio-transport; Biomedical devices, sensors, and artificial organs; Biomedical robotics and; Biometric and bio-measurement; Other topics related to biomedical engineering

### Other Related Topics

Biostatics; Biometric; Biomeasurement; Biomechanics; Biophysics; Biochemistry; Biomathematics; Bioengineering; System biology

## Submission Methods

Electronic Submission System:

<http://confsys.iconf.org/submission/icbbt2020>

Conference Email Box: [icbbt@cbees.org](mailto:icbbt@cbees.org)



UNIVERSIDADE  
**NOVA**  
DE LISBOA

# ICBBT 2020

西北工业大学  
中国西安  
2020年5月22-24日  
www.icbbt.org

除常规参会形式以外，本次会议将进行在线直播。因为2019新型冠状病毒疫情导致不能参会的代表，欢迎您参加特别设立的网络会议报告会或者视频会议会场。

## 会议简介

2020年第十二届生物信息学和生物医学技术国际会议 (ICBBT 2020) 将于2020年5月22-24日在中国西安市西北工业大学隆重举行。欢迎广大学者踊跃投稿，莅临本次会议。ICBBT会议系列将一年召开一届。本会旨在为世界各地的研究学者，工程师和科学家提供一个生物信息学和生物医学技术等相关领域的技术进步展示和研究成果发布交流的国际会议平台。我们热忱欢迎广大作者提交最新的研究论文到ICBBT 2020，交流最新研究成果，探讨学术观点，建立商务关系，发展国际合作伙伴。

## 重要日期

投稿截止时间：2020年4月15日  
录用通知时间：2020年4月30日  
注册截止时间：2020年5月05日

## 联系方式

会议秘书：江女士  
邮箱：icbbt@cbees.org  
电话：+852-3500-0799/  
+86-28-86528465



## 文章出版

ACM国际会议论文集 (ISBN: 978-1-4503-7571-9)，由Ei Compendex和Scopus等检索，送审Thomson Reuters Conference Proceedings Citation Index (ISI Web of Science)。

或者国际期刊 -International Journal of Pharma Medicine and Biological Sciences (IJPMB, ISSN: 2278-5221)，由爱思唯尔旗下的Embase等数据库收录检索。

## 征稿主题

生物信息学和计算生物学：

蛋白质结构、功能及序列分析；蛋白质相互作用、对接与功能；计算蛋白质组学；结构、功能和比较基因组学；基因工程与蛋白质工程；计算进化生物学

生物医学工程：

生物电与神经工程；生物力学与生物转运；生物医学设备、传感器和人造器官；生物医学机器人和机械；生物信号处理与分析；生物测定和生物测量

其他相关主题：

生物统计学；生物测定；生物测量  
生物力学；生物物理学；生物化学  
生物数学；生物工程；系统生物学

## 投稿方式

投稿系统：

<http://confsys.iconf.org/submission/icbbt2020>

投稿邮箱：icbbt@cbees.org